

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that the Government of Canada had expressed its willingness to enter into discussions leading to negotiation of a bilateral air agreement between Canada and Lebanon. Initial discussion of an exploratory nature will take place at a time to be agreed between the Lebanese and Canadian authorities. This agreement in principle to negotiate a bilateral air agreement is a further manifestation of the friendly relations existing between Lebanon and Canada which embrace a broad range of governmental and other contacts.

\* \* \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que le gouvernement canadien a fait connaître sa disposition favorable a entamer avec le Liban des pourparlers en vue de la négociation d'un accord aérien entre les deux pays. Les autorités libanaises et canadiennes conviendront ultérieurement de la date à laquelle les discussions préliminaires débiteront. Ce désir mutuel de négocier un accord bilatéral aérien est une nouvelle manifestation entre le Liban et le Canada des relations amicales multiples qui lient les deux pays sur les plans gouvernemental et privé.